
Grundejerforeningen Mariehøj 

 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 16.januar 2018 kl. 19:30 på adressen Nørrebred 45 

Deltagere: Hans Henning Fischer – Jørn Bundgaard – Michael Beck Hansen 

Afbud: Søren Boy Holst – Klaus Hansen 

• Hans Henning præsenterede oplæg til bestyrelsens beretning ved generalforsamlingen 
onsdag den 21.marts 2018. Beretningen vil indeholde følgende hovedpunkter: 

O 1. FÆLLESAREALER, GENERELT (HERUNDER TINGBOGEN) 
o 2. STØJ FRA MOTORVEJEN 
O 3. VALLENSBÆKVEJ (OMLÆGNING TIL TO KØREBANER) 
O 4. TRÆER PÅ FÆLLESAREALERNE. 

 
• Henvendelse fra Nørrebred 126 vedr. kirsebærtræ. Besluttet at svare således på 

henvendelsen: Træet blev beskåret sommeren 2017. Behov for yderligere beskæring 
vil blive vurderet af grundejerforeningens gartner. Fældning af træer skal godkendes på 
generalforsamlingen. 

 
• Jørn præsenterede det reviderede regnskab. Regnskabet er revideret og klar til at blive 

præsenteret på generalforsamlingen. 
 

• Jørn sørger for rettidig indkaldelse til generalforsamling. 
 

• Hans Henning retter henvendelse til kommunen vedr. aktivitetsområderne anlagt langs 
Vallensbækvej: Grundejerforeningen finder, at disse områder er meget tæt på (for tæt 
på) kørende biler, busser og lastvogne og anmoder derfor nu - så indtrængende som 
overhovedet muligt - om opsætning af hegn ud mod kørebanen ved de nævnte 
områder. Vi frygter at børn i ivrig leg pludselig træder ud på kørebanen. Et hegn på 
måske blot én meters højde langs områderne vil formentlig være tilstrækkeligt. 
 

• Nyt bestyrelsesmøde afholdes hos Hans Henning onsdag den 31.januar 2018, kl. 
19:30. 

 
 

 
 
 
 
 


